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Godt nytår til alle! 
 
Vi er igang med at indhente information omkring fremgangsmåde på isolering mellem stueetage 
og kælder. Vi har indtil videre modtaget en fremgangsmåde og skal igang med at indhente 
information fra et andet firma. Derefter vil vi finde ud af, hvordan vi på mulig måde skal gribe 
projektet an. 
 
El-stationen i opgang skal renoveres. Der er blevet indhentet et tilbud og afventer tilbud nr.2, 
hvorefter vi inden for tid, vil sætte denne opgave i gang. 
 
Udenfor Mariendalsvej 65 er der en kloak/brønd, der skal repareres. Pt. arbejdes der på at finde 
ud af hvorvidt Frederiksberg Kommune kan have en andel i istandsættelse af den kloak og 
brønd. 

 
Der har været vandskade i opgang 52, venstre side, fra hele 4.sal og hele vej ned. Det er meldt 
til forsikringen, og fugttekniker har været her. Nu afventer vi blot på udbedring af skaderne. 
 
Der er kommet nye stolper til gyngestativet. 
 
11. april er der ordinær generalforsamling. Sæt allerede nu kryds i kalenderen. 
 
Servicekontrakt af kloakanlæg samt pumpe / brønde, og der laves laves en serviceaftale for 
periodisk eftersyn af brønde og kloakker.  
 
Vi har modtaget yderligere information fra Gangsted Rasmussen og partner. Der afholdes møde 
vedr. Processen med taglejligheder i slutningen af måneden. Information vil være at læse i 
referat fra næste bestyrelsesmøde.  
 
OBS!  
Du kan få referat fra bestyrelsesmøder sendt på mail. Tilmeld dig hos webmaster@duevej.dk  
På foreningens hjemmeside www.duevej.dk finder du alle relevante dokumenter.  
 
Kommende bestyrelsesmøde besluttes efter vores møde med Gangsted Rasmussen. 
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